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Przewodniczqcy Rady Miejskiej

w Glogowie

Wniosek

o uwzglqdnienie uwag i dokonanie poprawek

do Protokolu N. vll18 z sesji Rady Miejskiej w dniu 18 czerwca 2018 roku.

Realizacja porzadku obrad w punkcie 4, ujeta na str. 4 protokotu jako Ad.4 jest bardzo lakoniczna,

a mianowicie:

cyt.: ,,Prezydent Miasta Glogowa pan Rafael Rokaszewicz przedstawil informacjq na temat dziaiari

podjetych w sprawie,,Zielonego Przedszkola".

/lnformacje przedklada siq w zalqczeniu do protokolu/"

O(wiadczam, 2e terminowo sporzqdzony protok6l, nie zawierat wzmiankowanego zalqcznika. Chcac

zweryfikowai jego zapisy, po wielokrotnym i bezskutecznym monitowaniu (mailowym

i telefonicznym), zwr6citam siq pisemnie o tq istotna informacjq.

Prezydent Miasta Glogowa pismem z dnia 11{7-2018 (WO,8R.0004.45.2018) przedloiyl wydruk

prezentacji, informujec, ie (cyt.) ,,niniejsza prezentacja jest tylko czeiciE informacji na temat

,,Zielonego Przedszkola", caioSd znajduje siq na nagraniu z sesji, kt6re dostqpne jest w Biurze Rady''.

oiwiadczam r6wniei, ie przedlo2ony przez Prezydenta wydruk prezentacjijest niepelny.

WnioskujQ o:

1. uzupelnienie wydruku prezentacji o trzv ostatnie olansze, kt6re dotyczQ fakt6w, zwiazanych

z rozwiazaniem grupy integracyjnej w dniu 12 marca br. oraz kontroli zleconych

i przeprowadzonych w,,Zielonym Przedszkolu", a takie informacji dotyczEcych spotkania

z rodzicami w dniu 13 marca 2018 r.

2. wlQczenie do protokotu lnformacji, jakq w tym punkcie przedstawil prezydent Rafael

Rokaszewicz (w zalqczeniu), kt6rq spisalam - na podstawie nagrania - niemal doslownie
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Zgodnie z S 20 ust.3 Regulaminu Rady Miejskie.i w Glogowie wnoszq o uzupelnienie protokotu z sesji,

kt6ra odbyla siq w 18 czerwca 2018 roku.



(z pominiqciem powt6rze6, przejqzycze6 i zwrot6w grzecznoSciowych), za( uzupelnionq
prezentacjQ potraktowai jako jego zatAcznik.

Ponadto wnoszq o uszczeg6lowienie mojej wypowiedzi na str. 8 protokolu (w zawartym skr6cie

umyka jej istotny sens), zapisujac:

,,Radna Elibieta Rybak - Chyba l marca 2018 roku historia z przemocE w przedszkolu byia opisana

r6wniei w mediach. a 12 marca nastEpilo aneksem umoiliwienie rozwiqzania tej grupy w trybie
naBtym. Chodzi o aneks do statutu, kt6ry zresztq zostal wprowadzony w iycie w grudniu 2017,

natomiast sam aneks do statutu nie nosi daty zawarcia, ale jest wzmiankowane, 2e obowiqzuje

od l marca. Czy prezydent, czy wydzial oswiaty (pomimo, ie tajemnicQ poliszynela jui bylo - dla

glogowian r6wniei - w zwiqzku z doniesieniami medialnymi) cokolwiek zrobil przez te 12 dni.

Twlaszcza,2e wnioski o dotacje sktada siq do dnia 10 kaidego miesiqca, a na 12-tego jui zostala

zlo2ona korekta, czyli w dniu, kiedy rozwiqzano grupe iw dniu przedstawienia w Urzqdzie Miejskim
aneksu do statutu. Sprawa druga: Kto, zgodnie z zawarta umowq, odpowiada za stan budynku? Czy

wydzieriawiajacy robi remonty, przeglqdy techniczne, itd., czy leiy to w gestii wynajmujAcego?

A trzecia rzecz - Pan Prezydent caly czas por6wnuje operat szacunkowy, wykonany 30.06.2016 roku

z operatem z roku 2012. Przypomne Panu, ie operat szacunkowy tej nieruchomo:ici robil Pan r6wnie2

15.03.2015 r. O tym Pan jui milczy. I ten operat opiewa na kwotq 1.035.000 zl, czyli jeszcze 5 tys.

wiQcej, a wiqc od 2012 do marca 2015 nie stracila na warto6ci ta dzialka. Stracila natomiast

30.05.2015 o blisko 10% podczas, gdy w przypadku trzech innych dziatek, kt6rym robiono dwukrotnie

operat w kr6tkim czasie (tj. w 2015 i 2015 roku) wartosi zdecydowanie wzrosla (powyiej !7%,12,5Yo,

a w przypadku jednej nawet o 21%). Tylko w przypadku tej jednej dzialki wartoii zmalala o 10yo, wiQc

wqtpliwoSci sa".

Uzasadnienie

W obliczu realizacji tak wainego punktu obrad, do kt6rego prezydent przygotowywal siq blisko

2 miesiqce (od 24.04.2018, tj. dnia sesji, podczas kt6rej sprawy, zwiazane z funkcjonowaniem
iwysokim dotowaniem przez Gminq Miejskq Glog6w tej niepublicznej plac6wki, w kt6rej dochodzilo
do znqcania siq nad niepelnosprawnym dzieckiem, a takie kwestia sprzedaiy tej nieruchomo(ci, byty

z niepokojem poruszane przez radnych, zwlaszcza 5p. Pawla Chruszcza. W6wczas radni przeglosowali

formalny wniosek, aby na kolejnej sesji w porzEdku obrad znalazl siq odrqbny punkt w tej wrailiwej
spolecznie kwestii.

Naleiy podkreSlii, ii Prezydent Miasta Glogowa - po wystqpieniu rodzica poszkodowanego dziecka

oraz Posla na Sejm Sylwestra Chruszcza - zaznaczyl na wstepie swojego wystapienia w tym temacie,
ie ,,czqsd odpowiedzi na te pytania bQdzie zawarte w mojej prezentacji, w moim wystEpieniu.
Postaram siq przynajmniej rozwiai czq6i wqtpliwo6ci, natomiast tych, kt6rych nie bedzie w tej
prezentacji, tak oczywiJcie na pi(mie chQtnie przedstawie, poniewai przygotowujEc tq prezentacje,

nie mialem tych pyta6 od pana Posla."

Uwaiam, ie w tak wainej kwestii, protok6l powinien byd rzetelnym odzwierciedleniem debaty
radnych Rady Miejskiej w Glogowie, a nade wszystko winien zawierai pelnq informacjq prezydenta

Miasta Glogowa, a przypominam, ie nie zalEczono nawet prezentacji.
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Ad.4 lnformacja Prezydenta na temat dzialaf podjqtych w sprawie ,,Zielonego Przedszkola"

,,Za chwilq przedstawiq chronologiczne dzialania samorzqdu w temacie ,,Zielonego

Przedszkola" krdtko od 2001 do 2018 roku. Na poczQtku chcialbym jednak zaznaczyi, ie
(slajd 1) oceniajqc proces sprzeda2y tego przedszkola naleiy przyjqi wiedzq oceny

dzialalno6ci, popularnoici przedszkola w czasie podejmowanych decyzji, czyli w latach 2015-

2017. Nie ma to zwiEzku z wydarzeniami, jakie mialy miejsce rok po sprzedaiy, czyli

oskarienie jednej z wychowawczyri o znqcanie siq nad dzieckiem iw konsekwencji

rozwiEzanie - przez prowadzqcego - przedszkolnej grupy integracyjnej. W momencie

sprzeda,y przedszkole cieszylo siq dobra opiniE i popularnoicia. Natomiast stan techniczny

budynku przedszkola pogarszal sie ito na barkach gminy ciqiyl obowiqzek wykonania

niezbqdnych prac budowlanych, a byla to: gruntowna naprawa stropodachu,

termomodernizacja oraz naprawa instalacji wewnetrznych. Na ten cel z budietu miasta

naleialoby wydatkowai w konsekwencji setki tysiecy zlotych.

A teraz w skr6cie najwainiejsze decyzje (slajd 2), kt6re by+y podejmowane po drodze, jeieli

chodzi o obecnie ,,Zielone Przedszkole". WczeSniej to byto Przedszkole nr 18, a jeszcze

p6iniej ,,Jarzqbinka.

Zgodnie z uchwalq Rady Miejskiej w Glogowie z 2001 r w sprawie likwidacji, ustanowienia

nowei sieci przedszkoli, Przedszkole Publiczne nr 18 zostalo zlikwidowane. I wtedy tak

naprawdq siq zaczqlo, ie ten budynek, to przedszkole bylo wskazane jako zbqdne dla calego

systemu wychowania przedszkolnego w Glogowie. Zostalo oddane w uiytkowanie, czyli

nieodplatnie na 10 lat osobie, kt6ra prowadzila to przedszkole ptzez LO lat i 8 miesiqcy

dokladnie, bo p6iniej o 8 miesiqcy jeszcze ta umowa jeszcze zostala wydluiona.
(slajd 3) W 2011 roku, czyli pod koniec obowiQzywania tej umowy, podjqto decyzjQ

o wytypowaniu nieruchomoSci do sprzedaiy w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

Zaplanowano, ie w marcu 2012 to przedszkole zostanie sprzedane, budynek, nieruchomoSi

zostanie sprzedana w trybie przetargu nieograniczonego. Tak po prostu, na dowolny cel, bez

okreilenia, ie ma tam byi przedszkole, cokolwiek. Operat, kt6ry zostal w6wczas sporzEdzony

opiewal na kwotq 1.030.000 zl. I w6wczas, w 2012 roku za taka kwote, w przetargu, to
przedszkole zostalo wystawione.
(slajd 4) Rozpoczqty siq w6wczas protesty rodzic6w. Opr6cz tego przedszkola, jeszcze bylo

Przedszkole ,,Promyk" - to byty dwa budynki, kt6re byly wystawione w6wczas na przetarE.

Ale skupmy sie na tym jednym. Zaczqty sig protesty rodzic6w, kt6rych dzieci chodzity do tego

przedszkola. Byly to bardzo gloSne, bardzo mocne protesty. Dochodzilo do spotkai, do pikiet.

Rodzice obawiali siq, o czym pisali dziennikarze, ie nieruchomosi jest sprzedana z my(la

o tym, aby kupil to deweloper i wybudowal tam blok mieszkalny. Lokalizacja ciekawa,

w Srodku, w centrum duiego osiedla, czyli sprzedai nieruchomofci po to, ieby powstal tam

budynek. Oczywiscie to byly obawy rodzic6w. Ja nie m6wie, ie tak bylo, 2eby to byio jasne.

Te protesty doprowadzity do tego,2e (slald 5) Zresztq byiy transparenty wieszane pod

ratuszem, byty spotkania tu 6wczesnego prezydenta. Te protesty, ten op6r rodzic6w dzieci,

kt6re uczqszczaly do tamtego przedszkola (slajd 5) doprowadzily do tego, 2e podjQta zostala

decyzja o wstrzymaniu sprzedaiy tej nieruchomoici.

W6wczas zdecydowano, ie oglosi siQ przetarg o oddanie w dzieriawq tej nieruchomo6ci.

lwlasnie w 2012 roku z p. Radko podpisano umowq na okres 5-u lat dzieriawy tej

nieruchomoSci, czyli do lipca 2018 roku.



(slaid 7) 30.01.2015 roku wlafciciel, dzieriawca przedszkola zwr6cil siq o sprzedai w drodze

bezprzetargowej nieruchomo6ci na rzecz dotychczasowego dzieriawcy. Pismem z 24.O4.2015

odm6wilem sprzedaiy tej nieruchomoici z uwagi na wystqpujqce zalegloici z tl^ulu umowy

dzieriawy. Nastqpnie w maju wlasciciel ponowil wniosek o sprzedai, gdyi uregulowal

zaleglo6ci. P6iniej bqdq m6wil o zasadach i ta zalegloSi, jak gdyby determinowala, 2e nie

moina bylo sprzedai tego przedszkola.

Nastqpnie w czerwcu 2015 wstrzymalem decyzje o sprzedaiy tej nieruchomo6ci, poniewai

wchodzily zmiany przepis6w. Wiecie pahstwo, jakie bylo zamieszanie z 5-latkami. Czy majE

i(i do pierwszej klasy, czy nie majq i6d. P6iniej byla dowolnoSi,2e 6-latki moga, ale nie mus2a

ii6 do pierwszych klas ize wzglqdu na te zamieszania w przepisach prawa, wstrzymalem

decyzjg o sprzedaiy tego przedszkola.

(slajd 8) Dopiero kiedy sytuacja siq ustabilizowala, wlaiciciel ponownie, dzieriawca ponownie

zloiyl wniosek w czerwcu 2016 r o ponownE sprzedai nieruchomo5ci aa rzecz

dotychczasowego dziertawcy z prosba o roztoienie sprzeda2y na raty w zwiqzku z potrzebQ

realizacji niezbgdnych inwestycii w budynku. Ja .ju2 padstwu m6wilem, byta bardzo duia,
obszerna korespondencja. Co chwilq, poprzez to, ie stropodach nadawal siq do gruntownego

remontu, zalewaio pomieszczenia, byfy jui decyzje Sanepidu, byty wnioski
o termomodernizacje, poniewai byty duie straty ciepla w tym obiekcie. Obiekt przez ten czas

uiytkowania nie przechodzil iadnych gruntownych remont6w, op16cz wymiany okien, kt6re
zreszta wykonala poprzednia uiytkowniczka. Tam nie bylo 2adnych gruntownych remont6w,

opr6cz takich bieiEcych, typu zalatanie troche dachu, ieby nie przeciekal. To do niczego nie

doprowadzalo, tylko powodowalo kolejne zalewania, zalewania kolejnych pomieszczef. Te

problemy techniczne zaczqty siq po prostu pietrzyi na tym obiekcie. W lipcu 2015 r wyrazilem
zgodq na sprzedai nieruchomoici na rzecz dotychczasowego najemcy w trybie
bezprzetargowym z rozloieniem na raty. Ukazalo siq stosowne zarzadzenie w tym temacie.
Wszystko oczywiScie szlo zgodnie z przepisami.

(slajd 9) Ale jui we wrze5niu urzqd Skarbowy w Lubinie pisal do nas pismo, ie wla5ciciel, czyli
p. Radko zalega z podatkiem od os6b fizycznych za 2014 rok. Powstrzymatem sprzedai
przedszkola, mimo wcze6nie.iszej zgody, do czasu zakodczenia postepowania, prowadzonego
przez US w Lubinie. Nastepnie z Komendy Powiatowej Policji w Lubinie wptynelo pismo, ie
jest toczone postqpowanie w sprawie wydatkowania 5rodk6w publicznych w latach 2015-

2016. Korespondowali6my, wymieniali5my, jeidzili nasi pracownicy, udzielali informacji.
Ostatecznie w grudniu 2016 r wszystkie tematy zostaty umorzone. Po sprawdzeniu, po

przeanalizowaniu, umorzono dochodzenia. Urzqd Skarbowy wystosowal pismo, ie tak
naprawdq to nadplata jest z q ulu podatku od os6b fizycznych. Ale to jest temat (slajd 10),

kt6rym zajmowal siq i prokurator lubifiski i US w Lubinie.

Po tym dokladnym zbadaniu - proszq zobaczyd, 2e jakiekolwiek wEtpliwo6ci po drodze siq
pojawiafy, wszystkie kazatem wyja3niai, czekalem z decyzjami, a2 wszystko siq bqdzie
zgodnie z przepisami. Jeieli by bylo co6 nie tak, nigdy by nie doszto do ani iadnej transakcji,
ani nawet przedluienia umowy dzieriawy tego przedszkola. Poniewai wszystkie procedury
zostaly zakoiczone umorzeniem, czy tei z korzy6ciE dla prowadzEcego przedszkole, nie stalo
nic na przeszkodzie, ieby dokoriczyd transakcjq iw kwietniu 2017 roku po dw6ch latach
prowadzenia procedury, podpisano akt notarialny w sprawie sprzedaiy_
(slajd 1f) tZ marca rozpoczqty sie te wydarzenia, kt6re Pani tutaj przedstawiala, zwiqzane, ie
grupa 6 i7-latk6w zostala nagle rozwiqzana. Bylo to konsekwencjE wcze6niejszego zgloszenia



znecania sie przez wychowawczynie nad dzieckiem w tej grupie. Jeszcze tego samego dnia -

to, co m6wila moja zastqpczyni - przystqpilismy do dziaia6, zmierzajacych do zapewnienia

dzieciom z tej grupy miejsca. Podjqlem decyzje o tym,2eby przeprowadzii kolejnq kontrolq
finansowq w tym przedszkolu. R6wnolegle kurator o6wiaty r6wnie2 zaplanowal swojq

kontrolq.

(slajd 12) Tak, jakjui powiedziaiem i po poludniu, i rano pracowaliSmy nad tym, 2eby zndeie
miejsce nad stworzeniem oferty przedszkolnej dla rodzic6w i dla dzieci z grupy rozwiqzanej.

Przygotowaliimy oferte miejsc dla wszystkich dzieci iw przedszkolach publicznych

i niepublicznych. 13 marca na spotkaniu w Przedszkolu Niepublicznym ,,Sloneczko",
prowadzqcy przedszkole zachowaty siq fantastycznie. One tak naprawde zaproponowaiy, 2e

wiqkszosd dzieci mogq przyjqi do siebie. ltak naprawdq wiqkszoSi tego problemu zostala

rozwiqzana, mimo ie oferta ze strony urzqdu miasta byla przygotowana dla tych dzieci. Ja na

tym spotkaniu m6wilem o tym, tylko 2e je2eli ktoS wyszedl z taka propozycja, w tym
przypadku przedszkole ,,5loneczko", to tak naprawdQ trzeba bylo podziqkowai tym paniom,

ie stanqly na giowie i przygotowaly tq ofertq. Ale caly czas w zanadrzu - im6wilem o tym na

spotkaniu - mieliSmy ofertq. W konsekwencji, ostatecznie, 16 dzieci trafilo do,,Sloneczka",

5 - to sq te osoby z orzeczeniami o niepetnosprawno(ci - do,,Wyspy Skarb6w" na Ostrowie

Tumskim i 1 osoba do naszej jednostki, do MOR|US-a.

(slajd 13I I teraz te kontrole Kuratorium ojwiaty - kontrole merytoryczne, zwiqzane

z nadzorem pedagogicznym, czyli tym najwa2niejszym, o kt6rym Pani tutaj m6wila, to co le2y

po stronie kuratora oSwiaty, czyli spos6b prowadzenia, wszystkie zasady, itd. Ten protok6l

ma kilkanaicie stron, ale zalecenia wraz z terminem ich realizacji przedstawiajE siq

nastqpujqco: ,,zaleca siq w ramach sprawowanego nadzoru pedagogicznego zintensyfikowad

dzialania, majqce na celu zapewnienie poczucia bezpieczenstwa podopiecznych". Kuratorium

oiwiaty, tak naprawdq, sobie narzucilo rygor, ie musi czq5ciej kontrolowai to przedszkole.

Natomiast nasza kontrola finansowa, to jest to co my mo2emy robii, wykazala pewne

nieprawidlowodci. W konsekwencji pare rzeczy udalo sie naprawii, ale zwrot za 2Ot7 tok

nastqpil w kwocie 1.100 zl, bo przy kilku dzieciach tam siq dni nie zgadzaly. ltak to siq

zakonczylo, je2eli chodzi o kontrole.

To, co tutaj zostalo powiedziane proszq Pa6stwa, przepisy prawa - jeieli chodzi

o prowadzenie przedszkoli - sq niesprawiedliwe. Daja na gminy bardzo silny obowiazek

przestrzegania tych przepis6w. W naszych oddzialach przedszkolnych nie moiemy
przekraczai limit6w dzieci z niepelnosprawnosciami. Musimy mied sci(le okre6lone reguly

iprzepisy - nauczycielki, wychowawczynie. W przypadku przedszkoli niepublicznych przepisy

prawa nle precyzujq tego itu siq biorq najwiqksze - ieby nie powiedziei - naduiycia,

najwieksze problemy. To jest naprawdq pole do popisu i dla parlamentarzyst6w, i dla os6b,

kt6re chciatyby zrobii coi w tym temacie. Niejeden samorzqd w Polsce walczyl, sadzil siQ

ipr6bowal zmienii te przepisy, bo sq naprawdq niesprawiedliwe, I to nie tylko dotyczace

przedszkoli. Dotyczace generalnie plac6wek edukacyjnych niepublicznych. To zar6wno

przedszkola, ale tak2e szkoty podstawowe i ponadgimnazjalne. To jest ogromne pole do

zadzialania, 2eby zmienii te przepisy, ieby traktowai na r6wni podmioty publiczne

z niepublicznymi. Opr6cz tego, ie u nas mamy karte nauczyciela, to jui jesteimy

niekonkurencyjni wobec niepublicznych plac6wek. Tam pracownicy pracujq na

umowq zlecenie, na r6ine inne formy um6w i tu tei siq biorq r6inego rodzaju problemy

ikomplikacje. Takze, jeszcze raz m6wiq, przepisy na pewno by pomogly. Jui nie m6wiq



o takich przepisach, kt6re kiedys chciano zmienii. Ostatecznie tego nie zrobiono, ieby
wiqkszy nadz6r dai nad jednostkami o(wiatowymi samorzqdom. Samorzqdy sa tutaj na

miejscu, mogq szybciei zareagowad, szybciej dzialai. Tak naprawdq my nie mamy moiliwoSci
wglqdu dokument6w merytorycznych, tylko finansowe. Obarcza sie nas wina za r6inego
rodzaju nieprawidlowe dzialania, ale proszq mi wierzyi, ito nie jest wcale tlumaczenie siQ.

Tylko m6wiq, to jest problem w catej Polsce, je2eli chodzi o prowadzenie jednostek

niepublicznych. WymaBa siq od nas, od samorzQd6w, aby byl wiekszy nadz6r, natomiast
mamy czesto uwiqzane rqce i nie moiemy zadzialai.

Wracajqc do procedury sprzedaiy. lnformuje,2e sprzedai przedmiotowej nieruchomo3ci na

rzecz dotychczasowego dzieriawcy nastqpila w oparciu o:

- Uchwalq Rady Miejskiej z 15.10. 2008 w sprawie zasad gospodarowania nieruchomoiciami

stanowiEcymi wtasno5i Gminy Miejskiej Glog6w, kt6ra w swoim 5 3 upowa2nia prezydenta

do samodzielnego dokonywania czynno5ci prawnych polegajqcych na zbyciu nieruchomo6ci,

stanowiqcych wlasnosi Gminy Miejskiej Glog6w,

a tak2e w oparciu o:

- Uchwalq Rady Miejskiej w Glogowie z 2010 roku w sprawie przyznawania pierwszefstwa

w nabywaniu lokali innych nii mieszkalne oraz jednolokalowe budynki inne nii mieszkalne.

W oparciu o powy2sze prezydent upowa2niony jest do sprzedaiy tej nieruchomo6ci w trybie
bezprzetargowym, zgodnie z art. 37 Ustawy o gospodarce nieruchomosciami. Przepis ten
dotyczy os6b, kt6rym przysluguje pierwszefstwo w nabyciu danej nieruchomo6ci, pod

warunkiem, ie dzieriawca spelnia wymogi, wynikajqce z tejie uchwaty, a mianowicie -

umowa dzieriawy w tym przypadku byla zawarta na okres 5-u lat, czyli jest okres

dtugoterminowy i dzieriawca nie zalega z zaplatq naleinego czynszu. Dlatego ten jeden

warunek, o kt6rym m6wilem na poczAtku, nie byl spelniony. Dopiero po jego uregulowaniu
m69l byi spelniony.

Rozlozenie naleinosci na 5 rat rocznych nastApilo w oparciu o:

- art.70 Ustawy o gospodarce nieruchomoiciami, gdzie cena nieruchomo5ci sprzedawane.i

w drodze bezprzetargowej lub w drodze rokowaf moie zostad rozloiona na raty na czas nie

dlu2szy nii 10 lat. Wierzytelno(ci Skarbu Paristwa lub jednostki samorzadu terytorialnego
w stosunku do nabywcy z tego tytulu podlega zabezpieczeniu, w szczeg6lnoici przez

ustanowienie hipoteki. Pierwsza rata podlega zaplacie nie p6iniej ni2 do dnia zawarcia

umowy przenoszAcej wlasnosi, a nastQpnie raty wraz z oprocentowaniem podlegaja zaplacie
w terminach ustalonych przez strony w umowie. Rozlozona na raty niesptacona czqSi ceny
podlega oprocentowaniu, przy zastosowaniu stopy procentowej, r6wnej stopie dyskonta

weksli, stosowanej przez Narodowy Bank Polski.

Pierwsza rata zostala wyplacona w wysokosci 180.000 zl przed zawarciem umowy
notarialnej. Pozostale do zaplaty, pozostala kwota 752.000 zl wraz z oprocentowaniem, przy

zastosowaniu tych wszystkich zasad, rozlo2ona zostala na 4 roczne raty ka2dego roku,
poczynajEc od 2018 roku.

W ksiqdze wieczystej zostala wpisana hipoteka na rzecz Gminy Miejskiej Glog6w.
Ustalenie ceny sprzedaiy zostalo dokonane w oparciu o sporzqdzony operat szacunkowy na

dziei 30.05.2016 przez uprawnionego rzeczoznawcQ majQtkowego. Zgodnie z przepisami
przy sprzedaly nieruchomoici w trybie bezprzetargowym, cenq nieruchomojci ustala siq

w wysoko(ci nie nizszej nii jej wartoSi okre6lona w operacie. Wartosi nieruchomo(ci zostala
ustalona w operacie na kwotq 940.000 zl.



PodsumowujEc, dlaczego zdecydowalem o sprzedaiy przedszkola w takim trybie.
. Od 2001 roku budynek przedszkola uznany zostal jako zbqdny dla sieci przedszkoli

publicznych w naszym miefuie.
. W 2012 przedszkole wystawione zostalo jui na sprzedai. Wycofano sie z tego ze

wzglqdu na protesty rodzic6w, obawiajacych siq, ie zamiast przedszkola powstanie

tam blok mieszkalny.

o Aby uniknqi znaczqcych wydatk6w z bud2etu miasta na remonty w przedszkolu,

kt6re prowadzone jest przez podmiot prywatny.

. Aby zachowai ciqglo6i dzialalno6ci przedszkola, unikajqc w ten spos6b ponownych

protest6w rodzic6w, obawiajEcych siq o przyszlosi plac6wki. Protesty z 2012 r
wyrainie pokazaiy, ie spoleczefstwo chce ciqgto5ci funkcjonowania przedszkola

w tym miejscu.

e W celu wyceny nieruchomoici sporzadzony zostal operat. Kwota por6wnywalna z tq,

kt6rq zaproponowano w przetargu w 2012 r.

. Na raty, gdy2 prowadzEcy zawnioskowal o to ze wzglqdu na duiy zakres planowanych

remont6w. Poiawity sie tei zalecenia Sanepidu i konieczno3ci wykonywania

chociaiby tego remontu, o kt6rym powiedziatem wczeSniej.

Pragnq podkreSlii raz jeszcze. Sprzeda2 odbyla sie zgodnie z przepisami prawa, uchwalami

rady miejskiej izachowujqc przyjqte standardy. Nie bylo iadnych podtekst6w, niejasno6ci,

sensacji czy afer. Jakiekolwiek insynuowanie korupcji lub celowego dziatania na szkode gminy

sq niedopuszczalne i zawsze beda spotykad siq z moim sprzeciwem. Godzq one w dobre imiq

i uczciwo56 wszystkich pracownik6w urzedu miejskiego, kt6rzy nad ta sprawq pracowali."

W zalqczeniu:

-wydruk prezentocji (1j plansz)


